
Protokollsanteckning gällande yttrande över detaljplan för 
kommunhuskvarteret 

Jag vill ta till protokollet att jag och mitt parti står fast vid att bygget av 
kommunhuskvarteret inte ska påbörjas. Därmed ser vi inte anledning 
att anta någon detaljplan. 

I förhållanden till en detaljplan som sådan har jag framfört synpunkter 
som behandlats på det sätt som är brukligt i processen. Men med 
anledning av att det är en stor politisk process och debatt med detta 
kvarter lägger jag denna protokollsanteckning. 
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